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Grappig ik zat ook te denken aan een video boodschap, maar meenemen voor notitie voor gesprek met IIIIEENEE

vor:IEEE)IEEEinv i>Verzonden: zondag 1 november 2020 13:34

Aan: 5.1.2e ) <

5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>;
Onderwerp: RE: impressie gesprek met Actiz over hun kwalitatieve monitor

SERIE) SEER c ins. IEEE
@minvws.nl>

Hoi!

Nou, precies, vanwege het gesprek van de minister met de sector is dit handig. Dat gesprek staat nu voor donderdag.

Vwb de guidance, wat ik veel hoor is de behoefte aan steun die wordt uitgesproken tijdens de persconferentie zeer nuttig.
Ik denk dat je dat niet genoeg kunt doen. Je zou ook nog aan iets aparts kunnen denken voor de verpleeghuizen,
bijvoorbeeld samen met de sector een videostatement maken. Die kunnen we dan via de branches en via de site van W&T

verspreiden (we zitten alweer op de 80.000 bezoekers per maand). Tk denk dat zo’n statement met ook de V& VN wat kan

doen. Binnenkort spreek minister van Ark met de dames van het schoenen-protest uit spt. Daar is ook misschien iets van

te maken.

Het leger punt moeten we uitzoeken. Over die financiering bekostiging bedden ziekenhuis is het contact met CZ

gaande.

W
n weekend verder!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zondag 01 nov. 2020 11:20 AM

) IEE mins. ) SEE mins,IE
minvws.nl>, @minvws.nl>

Onderwerp: RE: impressie gesprek met Actiz over hun kwalitatieve monitor

Goeiemorgen [EXE
Gisteravond ook weer met minister naar lzatste cijfers en presentatie Catshuis gekeken. Bij VPH zie je eigenlijk geen afvlakking
en ook in ander grafieken moet je echt wel hoopvol zoeken.

Vanuit zorg bezien is aanscherping (noem het maartpakket maar dan excl scholen en contactberoepen) wenselijk er vindt nu te

veel overbelasting en afschaling/kwaliteitsverlies plaats.
Lastige is wel dat we oplopend verzuim nog niet goed in de officiele cijfers zien (want die zijn gemiddeld en lopen achter, zou

helpen in verhaal).

Hoe zouden het punt van wat meer natonale ruggesteun of zelfs guidance kunnen vormgeven, bijv als management by speech in

tekst persconferentie dinsdag.

Wat het leger betreft: hebben wj/kunnen we krijgen overzicht waar Defensie nu wel actief is verpleeghuizen (via CZ?)

Punt van bekostiging bedden buten ziekenhuis (zo interpreteer ik) herken ik niet helemaal, want er zijn nu nieuwe afspraken met

zvz (ligt ook op mijn bord met CZ collga’s))

Deze ingedienten ook nuttig voor gesprek minister met sector
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Dankje wel wee ENED

var:IEEE) EEN irs.»
Verzonden: zondag 1 november 2020 09:55

Aan: 512 512 ) SESE @ minvws.ni>;IEEE
@ minvws.nl>

Onderwerp: impressie gesprek met Actiz over hun kwalitatieve monitor

Hoi!

Vrijdag eind van de middag hebben

[ERERN
en ik een gesprek met Actiz gehad over hun kwalitatieve monitor (helaas moest

BEE weg voor het gespek goed en wel begonnen). Zij voeren gesprekken met bestuurders die in de verpleeghuiszorg en de

arbeidsmarkt groep zitten, alsmede met de bestuurders die de WT in de ROAZen vertegenwoordigd. De afspraak is dat we met

Actiz de opbrengsten van hun gesprekken en onze belrondjes naast elkaar leggen om zo deze te kunnen vergelijken. Hieronder

een impressie van hetgeen naar voren kwam. Het lijkt wel sterk op wat we zelf ophalen. Wel wat scherpere punten.

IK heb mijn aantekeningen omgewerkt tot onderstaande impressie. Dit leek me te nuttige informatie om tot vrijdag te bewaren.

Daarom mail ik het nu.

Fijn weekend verder,

Actiz spreekt met bestuurders uit haar achterban. Daaruit komt het volgende beeld naar voren:

Landelijk is er enige afvlakking in het aantal besmettingen, maar dat leeft niet bij de zorgaanbieders. De

sfeer wordt gekleurd door eigen ervaringen en daarbij worden niet altijd de feiten betrokken.
- BCO is niet voldoende meer te doen.
- Kleiner organisaties hebben moeite om in contact te komen met de GGDen over testbeleid.

Vanwege toenemend ziekteverzuim zal de continuiteit van de zorgverlening de komende weken in het

gedrang kunnen komen.
= Grotere oproep om inzet leger vanuit de sector. Daar ook een zeker onbegrip dat het leger wel heeft

geholpen bij de ziekenhuizen en niet wil helpen bij de verpleeghuizen (n.b. bij Parkhuis ging het ook niet

heel makkelijk).
- Interessant is dat de achterban van Actiz vraagt om landelijke uitgangspunten voor bijvoorbeeld de

bezoekregeling. Landelijke dekking maar lokale en regionale discussies makkelijker. Vooral helpen
landelijke uitgangspunten voor de discussies met de familie. Er gaan in de achterban van Actiz ook

stemmen op om te kiezen voor een landelijke lockdown, met name omdat anders jongeren zich toch niet

aan de COVID-19 regels houden.
- Families met cultureel een sterke familieband hebben herkennen zich niet in de noodzaak om bezoek te

reguleren en dat leidt tot spanning met de zorgverleners.
- Er wordt nagedacht hoe om te gaan met de structurele situatie. Daarbij wordt 0.a. gedacht aan een

structureel lagere bezetting om het vol te houden. Dat kunnen zorgverleners af en toe bijkomen. Betekent

wel een stevige inbreuk op de personeelsnormen in het kwaliteitskader en onbegrip bij verwanten.
- Doordat er maatschappelijk minder steun is voor de zorgverleners, vragen zorgverleners zich ook vaker af

hoe ze het vol moeten houden. Dat helpt niet bij de motivatie.
= Niet alle besmettingen worden bij de GGDen gemeld. Dit omdat de GGDen de gegevens toch niet goed
meer kunnen verwerken. Dat zegt iets over de betrouwbaarheid van het beeld.

- Regionale positionering (Actiz spreekt elke twee weken de bestuurders die de VVT in de ROAZ

vertegenwoordigen).
o De positionering is beter dan bij de eerste golf. Met name omdat de ziekenhuizen weten dat zij de

verpleeghuizen nodig hebben. Goede voorbeelden zijn Amsterdam, Brabant, Zwolle.

o De start van capaciteit in verpleeghuizen voor de ziekenhuizen is soms lastig omdat de financiering niet

duidelijk is. (Hierover al in gesprek met CZ). Signaal is wel dat er veel aan de regio’s wordt overgelaten
en er weinig coérdinatie op de regio’s zelf is.

o Eerlijkheidshalve: de stevigheid van de bestuurders uit de VVT in de ROAZ maakt nogal uit voor hun

effectiviteit, en dat kan beter.
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